
Punten voor de rondvraag commissie ABA de dato 26 september 2016 

 

Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden 

AB --- --- --- 

VVD Trimbos Inmiddels 13 maanden geleden heeft Mevr. B. Eurlings van de VVD een 
uitvoerig pleidooi gehouden voor het herijken van onze 
integriteitsverordening. Dit onderwerp en daarmee  ook de 
gedragscode voor raadsleden zou door de griffier uitgezet worden bij 
een extern bureau. Dit laatste zou gebeurd zijn maar tot op de dag van 
vandaag zijn we in deze formeel nog geen stap verder gekomen.  
Wanneer gaan we hier als gemeenteraad nu eindelijk eens mee aan de 
slag? 

 

CDA --- --- --- 

PGP --- --- --- 

D66 --- --- --- 

 


